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Deltager: CH, CET, EH, Kim, Michael, Rene 

 
 
 
Formanden har ordet. 

• Gennemgang af nyhedsbrevet. 
o Tilbagemelding fra medlemmer omkring kommunikation. Ikke alle glade for 

kommunikation via Facebook. 
▪ FB er god til agil kommunikation, men intentionen er ikke det skal være en 

erstatning for nyhedsbrevet. 
o Nyhedsbrev sendes maksimalt ud én gang pr. måned, derved kan der udsendes 

informationer via Facebook imellem nyhedsbrevene. 
▪ F.eks. sendes påmindelser ud omkring arbejdsdage eller afhentning af 

årsmærker via Facebook. 
• Havnefoged kommende år - punkt fra sidst. 

o Kenn har indvilget i at gå som havnefoged i år. 
o Erik finder ud af kompensation til Kenn. 
o Indtil BEAS automat er opsat skal der betales kontant eller via mobilepay. 

• Mink. 
o Aftale med Enø skadeservice er, at vi kun betaler for de mink der fanges. 
o Der sendes fotodokumentation for bekæmpet mink. 
o Der udføres jagt på mink i forsommer og efterår. 
o Ingen jagt i højsæson grundet mængden af turister. 

• Hans Fossing.  
o Henvendelse fra Hans omkring potentielt sponsorat fra Alpina Marine. 
o CET vil tage kontakt til Alpina for at drøfte muligheder. 

 
Bordet rundt, herunder: 

• Økonomien, v. Erik. 
o Mangler at blive solgt 2 andelspladser for at budget indfries. Dette skyldes, at der i 

andre år har været ”dobbelt salg” af nogen pladser ved udskiftning af medlemmer. 
o Endnu ikke brugt af kassekreditten i hovedklubben til klubhusbyggeriet. 
o 2 medlemmer i restance. Rykkere udsendt. 
o Årsmærker udleveres ikke til medlemmer i restance. 
o Der sendes skrivelse til medlemmer i restance, at de ikke må benytte havnen indtil 

det skyldige beløb er betalt. 
o Der bestilles Mastercard til klubben, så der kan betales for internet. Ej muligt at 

betale med Giro hos fiberudbyderen. 

 

• Broen, v. Kim, herunder; 
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o Status på bro, herunder tømmerflåde og referat fra arbejdsdag. 
o Brædder skiftet til arbejdsdagen, haner skiftet og elkabel hængt op. HFI relær tjekket 

igennem. 
o Behov for skift af nogen stik med defekte dækkener. 
o Tømmerflåde udsættes til efteråret. 

• Huset, v. Michael. 
o Behov for at skraldespande sættes op på kørefast underlag 
o Der sættes køreplader som midlertidig løsning 

 

• Pladsmand, v. René 
o Matchbåde kommer ikke i vandet i år. Derved er de 2 pladser ledig som lejepladser. 
o Politikker for vinterpladser – dette punkt tages op senere på året. 
o Rene har kontrol målet bredde på gammel bro. Enkelte fravigelser, men 

størsteparten er indenfor tolerancer. 
o Plads 279 skulle være 4.5M men måles til 4. Det giver behov for at flytte medlem da 

båden ikke kan være der. 
o Rene arbejder på at finde alternativ plads. 

  
Nyt fra husgruppen 

• Status på byggeri - TIDSPLAN., 
o Behov for toilet vogn pr 1/5/24. Da det ellers ikke er forsvarligt at tage betaling fra 

gæster. 
o Tidsplan fra Michael Sommer anslår klubhuset er færdig i juni. Husgruppen mener at 

kunne fremskynde til slut maj. 
o Forslag om at opsætte stålskur som redskabsskur. Behov for hurtig løsning for at 

kunne afslutte depotrum. Dette er en midlertidig løsning og ikke en erstatning for et 
mere æstetisk skur, der bygges senere. Erik bestiller skuret. 

o Internet fiber lægges ind start maj 
o Bygning males først til efteråret da træ er alt for vådt 

  
Eventuelt. 
 

• Problemer med havsvømmer forening. De svømmer i havnen uden aftale. Ikke tilladt at 
svømme i basinet uden dispensation. Bestyrelsen agter ikke at give dispensation. 

o CET vil tage fat i havsvømmer vedr. potentiel aftale omkring deres brug af faciliteter. 

• Næste bestyrelsemøde: 2. maj kl. 19:00. 

• Sommerfest afholdes den 7. september. 


